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Jegyzőkönyv 

 
Készült: Budapesten a BME „I” ÉPÜLET IB 028 számú termében 

(Budapest, 1117 Magyar Tudósok körútja 2.) a Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
nyilvános 86. Küldöttközgyűlésről, amely egyben Tisztújító Küldöttközgyűlés is volt.  

Időpont: 2010. május 29-én 10.00 - 14.00 óra  
 
Jelen voltak: jelenléti ív szerint. 
 
Dervarics Attila elnök köszöntötte a megjelenteket és bejelentette, hogy az ülésről 
hangfelvétel készül. Tájékoztatást adott arról, hogy az Egyesületi Elnökség megfelelő 
időben kitűzte a nyilvános Tisztújító Küldöttközgyűlés időpontját és meghatározta a 
napirendi pontokat. Ezt követően az Elektrotechnika Havi Program és Tájékoztatójában, 
valamint a MEE honlapján került meghirdetésre a közgyűlés, majd a Titkárság postázta 
a meghívót, a napirendi pontokat, és az írásos előterjesztéseket (Alapszabály 
módosítás; Egyesületi Elnökség 3 és fél éves beszámolója; Beszámoló a MEE 
megújulási programjának eredményéről; Ellenőrző Bizottságának jelentése a MEE 
Közgyűlése számára; a 2009 évi és az elmúlt 3 évben végzett munkáról; 
Mérlegbeszámoló; Közhasznúsági jelentés; A 2010. évi egyesületi díjazottak), valamint 
a küldött igazolványokat. 
Az Egyesületi Elnökség saját hatáskörében a Választások Rendjének megfelelően 
áprilisi ülésén döntött a Választási Bizottságról (amely a „Választások Rendje” szerinti 
szabályzatunk alapján végzi a mandátumvizsgálatot,  a nyílt, titkos szavazások 
felügyeletét és a számlálását). A Bizottság elnöke: Dr. Szandtner Károly. Tagok: Dr. 
Friedrich Márta, Némethné Dr. Vidovszky Ágnes, Fodor Lászlóné, Süle Péter (TITUKO), 
Nagy József (SZERKO), Kovácsné Fehér Mária (ÉDUKÓ), Basa Csaba (BUDAKO). 
 
Az Egyesületi Elnökség javasolta a Közgyűlés jegyzőkönyv vezetőjének Günthner 
Attilát, hitelesítőknek Dr. Friedrich Mártát és Tóth Péternét.  
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a jegyzőkönyv 
vezetőjének Günthner Attilát, hitelesítőknek Dr. Friedrich Mártát és Tóth Péternét. 
 
Az előző Közgyűlés óta elhunyt tagokról a Közgyűlés 1 perces néma felállással 
emlékezett meg. 
 
Dervarics Attila felkérte Dr. Szandtner Károlyt, hogy a határozatképességről szóló 
jelentést tegye meg. 
 
Dr. Szandtner Károly tájékoztatta a Közgyűlést, hogy a regisztrált tagságú szervezeti 
egységek megválasztották küldötteiket, összesen 202 főt. Regisztráltatta magát 123 fő 
küldött, továbbá 5 fő szavazati jogú, a Közgyűlés által választott tisztségviselő (ebből 2 
fő egyben küldött is). A Választási Bizottság megállapította, hogy a Közgyűlés 
határozatképes, mivel az Alapszabályban rögzítetteknek megfelelően a szavazati joggal 
rendelkező küldötteknek legalább a fele + 1 fő megjelent. 
 
Dervarics Attila megköszönte a Választási Bizottság elnökének jelentését, majd felkérte 
a küldötteket, hogy az Egyesületi Elnökség által javasolt levezető elnököt válassza 
meg. Az Egyesületi Elnökség a Közgyűlés levezető elnökének Dr. Berta Istvánt 
javasolta.  
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A közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta levezető elnöknek 
Dr. Berta Istvánt. 
 
Dr. Berta István felkérte a Közgyűlést, hogy az előzetesen kiküldött napirendi pontokat 
fogadja el.  
 
A Közgyűlés 125 igen, 1 tartózkodás mellett a Közgyűlés napirendjét elfogadta. 
 
Ezt követően Kovács András (MEE főtitkár) az Elnökség által javasolt, az Alapszabály 
szükséges technikai módosításait tartalmazó írásos előterjesztését szóban is 
összefoglalta. Javasolt változtatások: 
 
1.3. Az Egyesület székhelye: 1075 Budapest, Madách Imre út 5. III. emelet 
 
6.6. Jogi személyiségű szervezeti egységek 
6.7. Jogi személyiséggel nem rendelkező szervezeti egységek 
 
8.1. …Delegált tagjai az Elnökségnek a szakosztályok és társaságok által választott 
képviselők, valamint a területi szervezetek által választott régió képviselők 
(szakosztályonként, társaságonként, régiónként 1-1 fő). 
 
8.3.8. jogi személyiségű szervezeti egységek SZMSZ-ben nem meghatározott 
gazdálkodási feltételeinek, a felelősségvállalás mértékének, programjának és szakmai 
rendezvényeik típusának jóváhagyása. 
 
Kérte, hogy a javaslatot a Közgyűlés fogadja el a beszámolók és a hozzászólások után. 
 
Beszámolók: 
 
Kovács András ismertette az Egyesületi Elnökség írásban is kiküldött 3 és fél éves 
beszámolóját. 
 
Dervarics Attila ismertette a MEE megújulási programjának eredményéről szóló, 
írásban is kiküldött beszámolót. 
 
Almási Sándor, az Ellenőrző Bizottság (EB) elnöke ismertette az írásban is kiküldött EB 
jelentését.  

 
Dr. Dán András, az Etikai Bizottság (EtB) elnöke ismertette az EtB 3 és fél éves 
beszámolóját, melyben megjegyezte, hogy az elmúlt egy évben a bizottsághoz nem 
fordultak etikai ügyben. 

 
Hozzászóltak: 
  
Dr. Horváth Tibor hozzászólásában az Alapszabály 8.1. pontjának módosításával 
kapcsolatban tett helyesebb nyelvezetű megfogalmazásra javaslatot. Az általa javasolt 
szöveg:  
„8.1. …Delegált tagjai az Elnökségnek a szakosztályok és társaságok által választott 
képviselők, valamint a régióknak a területi szervezetek által választott képviselői 
(szakosztályonként, társaságonként, régiónként 1-1 fő).” 
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Továbbá felhívta  a figyelmet a kivetített anyagban előforduló „sajtó hibákra” is. 
 
Dr. Tóth Judit az Egyesületi Elnökségnek javasolta a Magyar Elektrotechnikai 
Múzeummal való szervezettebb együttműködést. 
 
Dr. Madarász György elismerését fejezte ki a MEE vezetősége felé. 
 
Dr. Szandtner Károly felhívta a figyelmet az NSZFI oktatási célú jegyzetek támogatási 
politikájára és egyúttal sajnálatát fejezte ki, hogy a MEE ez irányú tevékenységét nem 
támogatják. Továbbá javaslatot tett arra, hogy a MEE tegyen kísérletet a Magyar 
Mérnöki Kamaránál a kamarai kreditpontok igényléséhez szükséges díjazás 
mértékének mérséklésére.  
 
Szepessy Sándor hozzászólásában elmondta, hogy 60 éve lépett be a MEE-be és 25 
évig főtitkára volt egyesületünknek. Minden kornak megvolt a maga nehézsége, 
amellyel a MEE mindig példásan megbirkózott. Javaslatot tett két szakmai témakörre, 
amellyel a MEE komolyabban foglalkozhatna: 

• Villamos háztartási készülékek 
• Villamos hőfejlesztő készülékek 

 
Boa András felhívta a figyelmet, hogy a Paksi Atomerőmű üzemlátogatására szívesen 
látják a szakiskolákat és az érdeklődő kollégákat. 
 
Végezetül Kovács András reagált a hozzászólásokra. Dr. Horváth Tibor Alapszabály 
módosítással kapcsolatos észrevételét megköszönte és a Közgyűlésnek javasolta, hogy  
az így módosított szöveget fogadja el. Szepessy Sándor által javasolt témaköröket 
figyelemreméltónak találja, amelyeket érdemesnek tart körüljárni.  

 
Dr. Berta István felkérte a Közgyűlést, hogy az Alapszabály módosításáról és a 
beszámolók elfogadásáról szavazzon.  
 
A Közgyűlés 125 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadta az írásos előterjesztésnek 
és fenti javaslatnak megfelelő Alapszabály módosítását. 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 
beszámolóját. 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a MEE megújulási 
programjának eredményéről szóló beszámolót. 
 
A Közgyűlés 125 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadta az Ellenőrző Bizottság 
jelentését. 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta közhasznúsági 
jelentést. 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a mérlegbeszámolót. 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Etikai Bizottság 
beszámolóját. 
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Dr. Berta István a fenti beszámolók elfogadása után szavazást rendelt el a Közgyűlés 
által választott, leköszönő vezető tisztségviselők felmentvényének megadásáról. 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag megszavazta és egyúttal megadta 
a Közgyűlés által választott leköszönt vezető tisztségviselők felmentvényét.  
 
Dr. Berta István felkérte Szilágyi Andrást a Jelölő Bizottság elnökét, hogy tegye meg 
jelentését, ismertesse a bizottság javaslatát a megválasztandó tisztségviselőkre (az 
Egyesület elnöke, főtitkára, az egyesület Közgyűlés által választott elnökségi tagjai, az 
Ellenőrző Bizottság, valamint az Etikai Bizottság elnöke, tagjai és póttagjai). 
 
Szilágyi András ismertette a Jelölő Bizottság javaslatát, amelyet a Küldöttek előzetesen 
írásban is kézhez kaptak.  
 
Dr. Berta István megnyitotta a vitát a jelölésről. 
 
Almási Sándor felhívta a figyelmet, hogy a jelöltek listáján az Etikai-, és Ellenőrző 
Bizottság tagjainál 5+2 fő szerepel, amelyből kettő póttagot jelent. A szavazólapon 
helyesen feltüntetve azonban csak 5 főt kell és szabad megjelölni! 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a jelölőlistát. 
 
Dr. Szandtner Károly ismertette a titkos szavazás módját és rendjét, valamint az 
érvényességre vonatkozó szabályokat. Felhívta a figyelmet arra, hogy a szavazólapon 
a Szakmai és Tudományos Bizottság elnök jelöltjeinél nem szerepel a „kérjük egy főt, 
jelöljön” felirat, azonban itt is csak egy választható! 
 
A Közgyűlés 126 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a szavazás módját  és a 
kiértékelési metodikát. 
 
Dr. Berta István elrendelte a titkos szavazást és meghirdetett 15 perc technikai 
szünetet. Felkérte a Választási Bizottságot, hogy az urnákban elhelyezett szavazatokat 
számlálják össze és az eredményt a következő két napirendi pont után ismertessék. 
 
A szünet után Günthner Attila irodavezető ismertette a MEE 2010. évi pénzügyi-, és 
munkatervét. A főbb akciók bemutatása mellett felhívta a figyelmet a K+F lehetőségek 
kihasználására, új pártoló tagok szervezésére, valamint régi és új egyéni tagok 
felkeresésére. Az Egyesület pénzügyi helyzete továbbra is stabil, gazdálkodása 
biztonságos. 
 
Dr. Berta István felkérte Dervarics Attilát, hogy a díjbizottsági döntések alapján adja át a 
MEE 2010. évi díjait. A díjazottak nevében Ujfalusi László mondott köszönetet az 
elismerésért. Beszédében aktualitásnak köszönhetően egy jól működő és menedzselt 
focicsapathoz hasonlította a MEE-t, amelyben minden szereplőnek nagyon fontos 
szerepe van.  
 
Dr. Szandtner Károly ismertette a titkos szavazás eredményét. 
 
Magyar Elektrotechnikai Egyesület Közgyűlés által választott vezető tisztségviselői 
2010 – 2013 időszakra: 
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Egyesület elnöke:   Dervarics Attila   122 szavazattal  
Egyesület főtitkára:   Kovács András   124 szavazattal  
Gazdasági Bizottság elnöke:  Schachinger Tamás  124 szavazattal 
Kommunikációs és Marketing Bizottság elnöke:   

Kovácsné Jáni Katalin  81 szavazattal 
Szervezési Bizottság elnöke:  Balázs Péter    93 szavazattal  
Szakmai és Tudományos Bizottság elnöke:    

Dr. Vajda István   66 szavazattal  
Oktatási Bizottság elnöke:  Orlay Imre    72 szavazattal  
Etikai Bizottság elnöke:   Dr. Dán András   124 szavazattal  
 

Tagok:   Arató András    70 szavazattal 
Dr. Dékány László   53 szavazattal 
Gönczi Péter    53 szavazattal 
Ifj. Nagy Géza   59 szavazattal 
Rubint Dezső   63 szavazattal 

Póttagok:   Dr. Borsányi János   52 szavazattal 
Schwarcz Péter   44 szavazattal 

 
Ellenőrző Bizottság elnöke: Almási Sándor   124 szavazattal 

 
Tagok:   Ángyánné Kiss Zsuzsanna  87 szavazattal 

Horváth Sándor   65 szavazattal 
Radványiné Novotny Olga  79 szavazattal 
Ifj.Szedlacsek Ferenc  63 szavazattal 
Zarándy Pál    78 szavazattal 

Póttagok:   Laky István    48 szavazattal 
László János    47 szavazattal 

 
Dr. Berta István megköszönte a Választási Bizottság munkáját. Köszöntötte a 
megválasztott tisztségviselőket, majd Szavazást rendel el az Egyesületi Elnökség 
delegált tagjainak jóváhagyásáról (szakosztályok és társaságok által választott 
képviselők, valamint a régióknak a területi szervezetek által választott képviselői). 
 
Bognár Alajos  BUDAKO  
Rejtő János   DÉDUKO  
Horváth József  ÉDUKO  
Kovács János Géza ÉMAKO  
Hiezl József   SZERKO  
Rubint Dezső  TITUKO  
Görgey Péter  Energetikai Informatika Szakosztály  
Pálfi Zoltán    Villamos Gép, Készülék és Berendezés Szakosztály  
Dési Albert   Villamos Fogyasztói Szakosztály  
Hollósy Gábor  Villamoshálózat Tervező és Szerelő Szakosztály  
Nagy János   Világítástechnikai Társaság 
Kovács László  Villamos Energia Társaság 
Szén István   Fiatal Szakemberek Társasága 
 
A Közgyűlés 125 igen, 1 tartózkodás mellett jóváhagyta az Egyesületi Elnökség 
delegált tagjainak névsorát.  
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Dervarics Attila elnök székfoglalójában köszönetet mondott a szervezeteknek és 
Közgyűlés résztvevőinek a bizalomért és ismételten kiemelte a következő három év 
legfontosabb feladatait.  
 
Végezetül Dr. Berta István mondott rövid zárszót és a Tisztújító Küldöttközgyűlést 
lezárta.  
 
Budapest,  2010-05-29 
 
 
 Günthner Attila Dervarics Attila 
 jegyzőkönyvvezető elnök 
 
 
 
 Tóth Péterné Dr. Friedrich Márta 
 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 


